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1. Vorig verslag

Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Gespreksavond – stand van zaken

Ter info: de spreker wordt betaald door de gezinsraad en de inkomsten zijn integraal voor het goede 
doel. 

Spreker: Wim Distelmans – LEIF – ‘waardig levenseinde’ – Karl probeert Veronique te bereiken om 
na te vragen of er contact werd opgenomen. Indien geen reactie of geen nieuws neemt Karl zelf 
contact op met de entourage van prof. Distelmans.  
Aanvulling schepen Storme: OCMW heeft een zorgcoach in dienst die alle 90+’ers in Jabbeke 
contacteert en het levenseinde komt hier ook aan bod. 

Goede doel: Tjernobylkinderen – geen contact meer met de contactpersoon van dit project – 
brainstorm nieuwe mogelijke doelen: schrijfbaar, Huize Snello, project autisme, Fedasil, G-sport, 
Boven de wolken, Licht & Liefde… 

Wanneer: najaar 2023 – november? 

PLANNING: volgend overleg wordt het goede doel afgeklopt en zal hopelijk meer duidelijkheid zijn 
omtrent mogelijke data en haalbaarheid Wim Distelmans.  

3. E-inclusie

Op zaterdag 3 juni is het de Vlaamse Dag van de Digibank. Momenteel lopen er in het lokaal bestuur 
verschillende initiatieven rond e-inclusie. De 2 grootste gesubsidieerde projecten zijn ‘iedereen 
digitaal’ (= opmaak van een lokaal e-inclusiebeleid) en ‘digibanken’ (=het realiseren van lokale 
digipunten). Het spreekt voor zich dat deze projecten in elkaar overlopen. 



In juni gaan de eerste digipunten open in de 5 gemeenten van regio Brugge West, waaronder ook in 
Jabbeke.  

In een digipunt kunnen inwoners: 
- gebruik maken van de openbare computer en wifi
- digitale vragen stellen aan de digihelper
- vorming en opleiding volgen
- een laptop of tablet ontlenen

De locaties van de 2 digipunten in Jabbeke: 
• Digipunt Bibliotheek Jabbeke, Vlamingveld 40, 8490 Jabbeke

Open vanaf 5 juni 2023 op:
maandag van 15.00 – 17.00 uur
donderdag van 17.00 – 19.00 uur

• Digipunt Buurthuis De Post, Kapellestraat 1A, 8490 Jabbeke
Open vanaf 6 juni 2023 op:
dinsdag van 14.30-16.30 uur

Enkele vragen en/of opmerkingen van de gezinsraad: 
• Komen er ook digipunten in alle deelgemeenten van Groot-Jabbeke:

Op dit moment is dit niet voorzien maar kan zeker in de toekomst (afhankelijk van de
vraag en het vinden van vrijwilligers). Een ‘mobiel digipunt’ kan een mogelijkheid zijn
maar dit is zeer duur en op korte termijn niet haalbaar.
Aandacht voor mobiliteit – moet toegankelijk en bereikbaar zijn!

• Telenet Essential – je kan je als partner registeren en vouchers aanvragen voor
personen die het financieel nodig hebben. 5 euro voor een basispakket internet en
10 euro voor een uitgebreid pakket. Telenet vraagt geen bewijzen en rekent dus op
het ethisch denken van organisaties.

• Ondernemersforum België geeft personen die dit nodig hebben een refurbished
laptop en tablet. Je kan je hier ook registreren. Ook hier worden geen bewijsstukken
opgevraagd.

• De digidokter van Avansa – ander project dan digibank – is een één op één
begeleiding.

4. Financiële status

KBC – 5354,79 euro op rekening 
De laatste jaren is dit bedrag toegenomen (jaarlijkse subsidie) maar door corona geen uitstroom van 
middelen. Het is de bedoeling om op korte termijn dit bedrag zinvol te besteden. Eerst en vooral om 
onze volgende spreker te betalen en eventueel een tweede activiteit te organiseren. Er wordt 
gedacht aan een optreden van Tutti Fratelli (Karl zal hiervoor informeren). 

Opmerking: opgelet voor phishing – de cultuurraad is een substantieel bedrag verloren aan phishing! 

5. Terugkoppeling: fietsbib + fietscursus

• Fietsbib: In Oudenburg en Sint-Andries heeft men een fietsbib. Intern werd reeds
contact opgenomen met Oudenburg om meer informatie te verzamelen.
Beweging.net speelt ook met dit idee maar het vinden van een locatie en voldoende
vrijwilligers is niet evident. Van zodra het schepencollege een definitief advies geeft,
wordt dit ook op de gezinsraad teruggekoppeld.



• Fietscursus: na een interne bevraging blijkt dat er geen echte vragen zijn voor het
organiseren van een fietscursus. In Brugge worden cursussen georganiseerd en
eventuele geïnteresseerden kunnen doorverwezen worden.

6. Varia:

• Dagelijks Bestuur / Algemene Vergadering:

Op de uitnodiging van de gezinsraad zal steeds vermeld worden of het overleg een Dagelijks Bestuur 
of een Algemene Vergadering betreft.  
Er wordt afgesproken dat éénmaal per jaar een Algemene Vergadering wordt georganiseerd waarop 
derden aanwezig kunnen zijn. De financiële status, evaluatie van het afgelopen werkjaar en 
voorstelling van het nieuwe werkjaar zullen hierop besproken worden.  
Het verslag van de gezinsraad komt op de website van Jabbeke alsook op het schepencollege. 

• Hervorming subsidiesysteem: stavaza

Er komt een hervorming inzake toewijzing subsidies voor organisaties. Karl trekt deze werkgroep 
maar de effectieve wijziging zal maar voor 2024 zijn. De procedure moet nog volledig uitgewerkt 
worden en dan ook goedgekeurd worden in subsidiecommissie, schepencollege en ook 
gemeenteraad.  Het zou ideaal zijn indien het mogelijk wordt om digitaal een dossier op te maken en 
meteen een module te koppelen dat organisaties weten wat hun vermoedelijke subsidie zou zijn. 

• Parkeren in Stalhille

Op sommige plaatsen in Stalhille is er een nauwe doorgang. Vaak parkeren auto’s aan beide zijden 
van de rijweg waardoor onvoldoende passage mogelijk is. Dit is verkeerswetgeving en iedereen moet 
altijd doorgang voorzien. De vraag of het mogelijk is eventueel een witte lijn of verboden te parkeren 
aan één zijde te plaatsen wordt voorgesteld. 

• LOK

Op 23/05/2023 was er Lokaal Overleg Kinderopvang. Honoré geeft een korte toelichting van dit 
overleg. De wachtlijsten in de kinderopvang zijn erg groot en de sector staat voor veel uitdagingen. 
Het verslag van het LOK zal op de website van de gemeente Jabbeke gepubliceerd worden. 

• Veilig naar school met de fiets

Marc geeft aan dat er meer aandacht moet besteed worden aan veiligheid in schoolomgevingen. 
Auto’s rijden veel te snel en kinderen komen (misschien) niet met de fiets door de onveiligheid.  
Karl geeft aan dat scholen nochtans veel aandacht hebben voor veiligheid in de schoolomgeving en 
schepen Storme geeft aan dat er veel wordt nagedacht omtrent veiligheid.  
Dit item kan meegenomen worden naar de verkeerscommissie.  

7. Volgende data

27/06/2023 – 19u30 – gemeenteraadszaal gemeente Jabbeke (dagelijks bestuur) 


